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Til teknisk etat Indre fosen kommune.
 
På fredag 20/3 ble det tømt store mengder kloakk i slamkummen ved Fevåg kai etter ordre fra teknisk etat
indrefosen.
Hvor mye som ble tømt på fredag får dere sikkert se på regninga dere får på kjøringa,til info så var hele bukta brun
av kloakk!
Hvorfor skal kloakken kjøres ned til Fevåg kai for tømming?
Dette foregår også med slambilene kommunen bruker til tømming av private septikkummer og med traktor fra
Selnes.
Synes dere som sitter og bestemmer dette at det er en fin løsning å kjøre kloakken rett på sjøen uten rensing?
Dette anlegget holder ikke mål ifra før også skal dere drive å tilføre enda mere i et anlegg som renner rett ut i
sjøen på 0,5 meters dybde på fjæra sjø?
Håper dere kan finne en bedre løsning på tømming av kloakk for fremtiden før dere ødelegger alt av liv i og ved
Fevågsjøen.
Det hadde kanskje vært en ide og tenkt på litt rensing her også,det er ganske stor aktivitet med bading i området
her på sommeren.
Det har også vært et tema om at det gror for mye inne på Fevågbukta,det er ganske tydlig å se hvorfor!
Jeg vil gjerne høre fra dere hvilke planer dere har for fremtiden,for slik som dette kan det ikke fortsette!
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